
Pan Łukasz Siekierko: „Zgłosili się do mnie mieszkańcy powiatu 

wysokomazowieckiego z niepokojącą informacją, że Stacja Pogotowia w Łomży 

planuje likwidację karetki typu „S” (z lekarzem) w Wysokiem Mazowieckiem. Czy jest 

to prawdziwa informacja? Nadmieniam, iż w/w Pogotowie obsługuje 40 tys. 

mieszkańców.” 

 


